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Tytuł fragmentu relacji Wielu z nas się wycofało

Zakres terytorialny i czasowy Lublin; po 1944 roku

Słowa kluczowe Lublin, klub Arcus, Miklasińska Ewa, życie kulturalne, kultura, Głazowski
Tomasz (1946- )

Wielu z nas się wycofało

Od razu mówię, że nie (odp. na pytanie: „Czy były jakieś imprezy organizowane w związku ze
świętami religijnymi?-dop. M.N.). No tego to już nie pamiętam, ale chyba też nie (odp. na
pytanie, czy były jakieś imprezy organizowane w związku ze świętami państwowymi-dop. M.N.).
To było Zrzeszenie Studentów Polskich. Jak bym wstał i poszukał to bym gdzieś znalazł
legitymację ZSP; swoją własną. To była organizacja społeczna, a nie polityczna. To co się stało
po [19]73 roku to już stanowiło pewną granicę, pewne odcięcie ruchu społecznego od ruchu – w
cudzysłowie – politycznego. Aczkolwiek ta organizacja dalej istniała to jednak to już nie było to.
Wielu z nas się wycofało. Tym bardziej, że moja żona, w pewnym sensie kontynuowała to co ja
robiłem do [19]73 roku. Bo ona, młodsza ode mnie kobieta zajmowała się też kulturą studencką,
w Radzie Okręgowej, ale już SZSP.

Raczej nie (odp. na pytanie: Czy „Arcus” wynajmował sale dla osób z zewnątrz?-dop. M.N.).
Smażyliśmy się we własnym sosie. To był klub środowiskowy, tylko i wyłącznie studencki.
Czasami bywało tak, że jak przyjeżdżali studenci zagraniczni; czy jak ja prowadziłem obozy
studenckie, to oczywiście przyprowadzałem swoich studentów, ale tylko studentów. Mówiąc o
tych latach, bo ja w tej chwili jestem zgredem, ale tam żaden zgred nie miał prawa wejść. 

Że się tak wyrażę, z naboru (odp. na pytanie: „Kim były osoby techniczne, które zajmowały się
dźwiękiem, światłem?”-dop. M.N.). To znaczy, kto coś umiał zrobić. Ja-fizyk, Rożynek-fizyk, Jurek
Wróbel-matematyk, Ewka Miklasińska-fizyk, Józio Cudny-fizyk. To się umiało robić.

Pani Miklasińska kiedyś Fizykę studiowała. [Występowała] w jakimś teatrze, Provisorium chyba,
jeszcze jak Provisorium było w Chatce Żaka. Występowała w Gongu, w Provisorium, a później
brała udział w naszych realizacjach Teatru „Arcus”. Zresztą, wieloletnia przyjaciółka, moja i
naszej rodziny. Później była dyrektorem LDK-u w Lublinie; tutaj na Peowiaków.
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